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Szanowny Panie prezydencie 
!

w imieniu wloclawian mieszkai4cych na osiedlu Zawisle, a szczeg6lnie tych, kt6rzy
korzystai4 z ulicy R6zanej zwracam sig z prosb4 o usunigcie galgzi zaslaniai4cych przydrozn4 lampg
latami usytuowan ei przy tej ulicy. W okresie wiosenno- leurim, kiedy dzienjest
dluiszy i naturalne Swiatlo jest do p6znych godzin wieczornych zaslonigta latamia niejest stanowi
powaznego problemem, natomiast w okresie jesienno- zimowym kiedy znrok zapada wczednie
przemieszczanie sig t4 drog4 jest utrudnione.
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